
 

Schriftelijke vragen (art. 39 Reglement van Orde) 
 
aan de voorzitter van Provinciale Staten van Gelderland 
 
datum :  5-9-2023 
van : Charlotte de Roo, GL & Peter Kerris, PvdA 
onderwerp :  Aanpak Gelderse Maatregelen Stikstof aanpassen 

 
 
Donderdag 31 augustus 2023 maakte de WUR bekend dat volgens hun onderzoek de 
natuur er nog slechter aan toe is dan eerder aangenomen. 
(https://www.wur.nl/nl/nieuws-wur/show-home/natuur-stikstofgevoeliger-dan-
gedacht-kritische-depositiewaarden-omlaag.htm). Gelderland is de provincie met de 
grootste uitdagingen, omdat het Natura2000 gebied “de Veluwe” verreweg het 
grootste natuurgebied op land is. 
 
Gelderland heeft veel geld van Den Haag gekregen voor natuurherstel. 
Dit is hard nodig, al is het natuurlijk dweilen met de kraan open als de bron van de 
stikstof uitstoot niet tegelijkertijd aangepakt wordt. 
 
In Gelderland werken we met de aanpak Gelderse Maatregelen Stikstof(GMS). Met 
de nieuwste inzichten moet er volgens GroenLinks een plus boven op de huidige 
aanpak komen en de snelheid omhoog. 
 

1. Wat het de reactie van het college op deze nieuwe inzichten van het WUR 
onderzoek en welke aanpassingen voorziet u voor de huidige GMS? 

2. Is het college met GroenLinks eens dat er een update van de aanpak en tempo 
van uitvoering in de GMS moet komen naar aanleiding van de nieuwe 
inzichten van het WUR onderzoek? 

3. Kunnen we de update op korte termijn verwachten? 
4. Met GS is afgesproken dat PS om de 6 maanden een voortgangsrapportage 

van de Gelderse Maatregelen Stikstof zou ontvangen. Wanneer kunnen we de 
nieuwe update verwachten? 

5. Bent u bereid om de oproep te ondersteunen om de aanpak van stikstof niet 
controversieel te verklaren in Den Haag? 

 
 
  
 
Charlotte de Roo   Peter Kerris 
GroenLinks    PvdA 
 

https://www.wur.nl/nl/nieuws-wur/show-home/natuur-stikstofgevoeliger-dan-gedacht-kritische-depositiewaarden-omlaag.htm
https://www.wur.nl/nl/nieuws-wur/show-home/natuur-stikstofgevoeliger-dan-gedacht-kritische-depositiewaarden-omlaag.htm

